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Από το υπ'αριθ. 4 / 97 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 
 
Αρ. απόφ. 107/97 

Π ε ρ ί λ η ψ η: 
«Αναβολή λήψης απόφασης επί του 3ου θέματος της 
ημερήσιας διάταξης «Αίτηση Ευθυμίας Γιαννοπούλου 
για εξόφληση οφειλής της προς το Δήμο με δόσεις» 
». 

 
 Σήμερα 17 Φεβρουαρίου  του έτους 1997 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47, ύστερα από την με 
ημερομηνία 13-2-97 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25 μελών βρέθηκαν παρόντα 23 μέλη. 
 

 Παρόντες                               Απόντες                                       Παρόντες  
Πάρεδροι 

 
1. Κ.  Ασλάνογλου Θ. Τέτος Γ. Μπαλτζής 
2. Ι. Κουρουζίδης Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα Θ. Δεμερτζής 
3. Μ. Ποτουρίδης     
4. Κ. Κόλβατζης     
5. Κ.  Βαφείδης     
6. Α. Δελαβερίδης     
7. Δ. Αδάμου     
8. Ε. Λελεκάκης                                                       Απόντες Πάρεδροι 
9. Κ. Πουλασουχίδης   Λ. Χατζηγεωργίου 

10. Π. Καρασαββίδου     
11. Κ. Γκαβαϊσές     
12. Α. Μαρκούλης  
13. Α. Καραντουμάνης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρίθ. 100/97  
14. Λ. Τάκης απόφασης προσήλθαν οι  κ. κ. Ι. Κουρουζίδης και Κ. 
15. Ε. Παναγιωτίδης Κόλβατζης. Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρίθ. 101 /97 
16. Ο. Σιδηρόπουλος απόφασης αποχώρησαν οι  κ.  κ.  Π. Αγαθαγγελίδης 
17. Ε. Σοφιανίδης και Γ. Μπαλτζής. Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρίθ. 
18. Χ. Παπαγεωργίου 104/97 απόφασης προσήλθαν οι κ. κ. Κ. Γκαβαϊσές 
19. Β. Τσίλης και Β. Τσίλης και αποχώρησαν οι κ. κ. Ε. 
20. Γ. Χιονίδης Παναγιωτίδης και Θ. Δεμερτζής. Κατά τη συζήτηση 
21. Δ. Ζαμάνης της υπ’ αρίθ. 105/97 απόφασης αποχώρησαν οι κ. κ. 
22. Μ. Αδαλόγλου Κ. Κόλβατζης, Κ. Βαφείδης, Α. Δελαβερίδης και Π. 
23. Π. Αγαθαγγελίδης Καρασαββίδου. Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρίθ. 

   106/97 απόφασης αποχώρησε ο κ. Δ. Ζαμάνης. 
 
 



 
 
 
 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 3ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 11-10-96 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου οικονομικών κ. Κων/νου Πουλασουχίδη, που έχει ως εξής: Σύμφωνα 
με την υπ’ αριθμ. 12/1990 πράξη τακτοποιήσεως και αναλογισμού πόλεως Βέροιας η 
ιδιοκτησία Ξανθούλας Καμπάκη, Ευθυμίας και Κατίνας Γιαννοπούλου είναι υπόχρεη 
αποζημιώσεως των ιδιοκτησιών Γεωργίου Ψάλτη και Μαρίας Οικονομίδου για 
135,20 μ2. Με την υπ’ αριθμ. 27/1995 απόφαση του Μονομελούς Πρωτοδικείου 
Βεροίας καθορίστηκε η προσωρινή τιμή μονάδος αποζημιώσεως των παραπάνω 
ρυμοτομουμένων ιδιοκτησιών σε 37.000 δρχ. το μ2. 
 Ο Δήμος επισπεύδοντας την διάνοιξη της οδού Πατρόκλου κατέθεσε στο 
Ταμείο Παρακαταθηκών και Δανείων με το υπ’ αριθμ. 3100/16-1-96 γραμμάτιο ποσό 
δρχ. 5.002.400 για λογαριασμό της ιδιοκτησίας Ξανθούλας Καμπάκη - Ευθυμίας και 
Κατίνας Γιαννοπούλου. 
 Ο Δήμος μας με το υπ’ αριθμ. 7854/9-5-96 έγγραφό του ζήτησε από τους 
παραπάνω υπόχρεους να καταβάλλουν την οφειλή τους εκ δρχ. 5.002.400. 
 Με την από 24-5-96 αίτησή της η Ευθυμία Γιαννοπούλου ζητάει να 
καταβάλλει την οφειλή της που ανέρχεται σε 1.985.952 δρχ. σε δόσεις. 
 Σύμφωνα με το άρθρο 231 παρ. 3 του Π. Δ/τος 410/95 (ΔΚΚ) η εξόφληση 
οφειλών προς τους Δήμους και Κοινότητες μπορεί για εξαιρετικούς λόγους να 
ορίζεται σε δόσεις ή προθεσμίες. 
 Υστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να πάρει 
σχετική απόφαση. 
 Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου την από 6-2-97 εισήγηση 
της επιτροπής οικονομικών, με την οποία αυτή εισηγείται την εξόφληση της πιο 
πάνω οφειλής σε 4 εξαμηνιαίες δόσεις. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Πρόεδρος: Υπάρχει εκπρόσωπος της Ευθυμίας Γιαννοπούλου; 
Ξανθόπουλος, σύζυγος αιτούσης: Κάνω μία παράκκληση, επειδή τα χρήματα της 
σύνταξής μου είναι λίγα σας παρακαλώ να εξαντλήσετε όλες τις δυνατότητες να 
μπορέσω ν’ ανταπεξέλθω. Είναι πολλά τα χρήματα. 
Πουλασουχίδης: Σαν επιτροπή είπαμε να έχουμε μία ενιαία πολιτική. Αυτά δεν 
ακούστηκαν στην επιτροπή. Η αιτούσα έχει πεθάνει και στην αίτηση δεν υπήρχε 
αίτημα για αριθμό δόσεων και κατόπιν αυτού τηρήσαμε την πρακτική της επιτροπής. 
Κουρουζίδης: Πρέπει να γίνουν οι δόσεις 5 να καλυφθεί ο άνθρωπος και να 
τελειώνουμε. 
Σιδηρόπουλος: Επειδή γνωρίζω το ύψος της σύνταξης που παίρνουν οι συνταξιούχοι 
και επειδή τυχαίνει να γνωρίζω την ανυπαρξία άλλων εισοδημάτων του αιτούντα,  
προτείνω 8 δόσεις εξαμηνιαίες. 
Χιονίδης: Ν’ ακούσουμε τον αιτούντα τι προτείνει διότι δεν εκλήθει στην επιτροπή 
για να προτείνει αριθμό δόσεων. 
Πουλασουχίδης: Είχε δύο τηλέφωνα στην αίτηση. Πήραμε τηλέφωνο και μας είπε ότι 
η Ευθυμία Γιαννοπούλου έχει πεθάνει. Τι έπρεπε να κάνουμε; Εκλεισε στον 
υπάλληλο το τηλέφωνο. 
Πρόεδρος: Ορίστε κ. Ξανθόπουλε, έχετε πρόταση; 



Ξανθόπουλος: Το εισόδημά μου είναι μικρό. Δεν είμαι σε θέση ούτε 30 ή 40 χιλιάδες 
να κόψω τον μήνα. Δεν είμαι σε θέση να προσδιορίσω τον αριθμό. Τις 8 δόσεις αν 
τις κάνετε 10 ή 12 θα πω ευχαριστώ. Οσο πιο πολύ περιθώριο μου δίνετε τόσο πιο 
εύκολα θ’ ανταποκριθώ. 
Πρόεδρος: Ισχύει η πρόταση της επιτροπής κ. Πουλασουχίδη; 
Πουλασουχίδης: Βεβαίως. Αν κάποιος έρχεται με στοιχεία και αναφέρει κάτι τότε να 
εξαντλήσουμε τις δυνατότητες μας. Αν αναφέρονται όμως μερικά πράγματα χωρίς 
στοιχεία, τι να κάνουμε; 
Δήμαρχος: Να το επαναφέρουμε στην επιτροπή να το δείτε κ. Πουλασουχίδη, αφού 
καλέσετε και τον κ. Ξανθόπουλο και να επανέλθει το θέμα με την εισήγηση της 
επιτροπής; 
Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα για την αναβολή του θέματος; 
Σύμβουλοι: Ναι. 
 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1. - Το από 11-10-96  εισηγητικό  του αντιδημάρχου οικονομικών κ. Κων/νου 
Πουλασουχίδη. 
2. - Την από 6-2-97 εισήγηση της επιτροπής οικονομικών. 
3. - Την πρόταση του Δημάρχου. 
4. - Τις διατάξεις του άρθρου 231 του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ). 

 Αποφασίζει  Ομόφωνα 
 Αναβάλλει τη λήψη απόφασης επί του 3ου θέματος της ημερήσιας διάταξης 
«Αίτηση Ευθυμίας Γιαννοπούλου για εξόφληση οφειλής της προς το Δήμο με 
δόσεις». 
 
 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 107 / 1997 
..................................................................................................................................... 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Ε. Παναγιωτίδης 
 Μ. Ποτουρίδης Ο. Σιδηρόπουλος 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Κ. Κόλβατζης Ε. Σοφιανίδης 
 Κ. Βαφείδης Χ. Παπαγεωργίου 
 Α. Δελαβερίδης Β. Τσίλης 
 Δ. Αδάμου Γ. Χιονίδης 
 Ε. Λελεκάκης Δ. Ζαμάνης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Πουλασουχίδης Μ. Αδαλόγλου 
 Π. Καρασαββίδου Π. Αγαθαγγελίδης 
 Κ. Γκαβαϊσές   
 Α. Μαρκούλης   

ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ Α. Καραντουμάνης   
 

Ακριβές απόσπασμα 
 Βέροια  28 - 2 - 1997 

       Ο Aναπληρωτής Δημάρχου  
 

  ΜΕΝΕΛΑΟΣ  ΠΟΤΟΥΡΙΔΗΣ 


